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Protokoll No. 9/2023  
från styrelsemöte  

i Dalarö Sportklubb 
  

 
Datum: 2023-10-17 

 
Plats/forum: Idrottshallen Dalarö 

 
Tid: Kl. 18.30 – 21.00 

 
Närvarande ledamöter: Adam Andersson (ordförande)  

Anna Molin  
Daniel Bernehjält 
Karl Meyer 
Erica Rollhagen (kanslist - adjungerad) 
 
Kommittéordföranden; Jessica Törn (Handboll), 
Björn Yrlid (gruppträning), Magnus Ransmyr 
(Pingis), Micke Landin (Innebandy) Marco 
Suijkerbuijk (Badminton), Andreas Lindmark 
(Fotboll).  
 
 
 

Förhinder: Jennie Laukkanen 
Tashmine Berdini 
Helen Johansson (KO Barngymnastik) 
 

 
 

  
1. Mötets öppnande 
 

Adam öppnande mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna. 
 
 

2. Fastställande av dagordning 
 
Fastställdes i kallelsen till mötet föreslagen dagordning (Bilaga 1). 
 
 

3. Val av sekreterare och justerare för mötet 
 
Utsågs Anna att föra dagens protokoll, att justeras av Daniel och Karl. 

 
 
4. Föregående protokoll 

 
Genomgicks protokollet från styrelsemöte 18 september 2023, vilket sedan lades till 
handlingarna utan ändring eller kommentar.  
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5. Verksamhetsfrågor 
 
KO - Kommittéordföranden och styrelsen presenterade sig. Därefter diskussion om 
vad KO behöver från styrelsen och vice versa. Hur kan vi göra Sportklubbens 
verksamhet så bra som möjligt tillsammans? Diskuterades även hur pingisen och 
badmintonen ska utformas framåt då det dyker upp ganska många mindre barn. Även 
fokus på ledarbristen. Hur får klubben in fler föräldrar som vill engagera sig? Magnus 
Ransmyr meddelade att han framöver troligen slutar som KO för pingisen. Diskussion 
hur det ska lösas. 
Beslut: Styrelsen och KO ses igen i början av 2024. Efter denna punkt avvek samtliga 
KO. 
 
Utbildning för ledare – Höstens kurs var fulltecknad men extra insatt finns. Troligen 
bjuda in till nivå 1 nu till hösten 16/11 digitalt eller 2/12 halvdag live så kan alla ledare 
vara med på steg 2 i vår som skulle vara trevligt att lägga upp liknande nivå 1 för ett 
par år sedan. 
Beslut- Karl kollar upp med Stina och Leif hur upplägget var med SISU för ett par år 
sedan. 
 
Uppdatering hemsidan – Jennie sjuk men hon har tidigare informerat om att delar är 
uppdaterade. 
 
 

6. Ekonomi 
Diskussion avseende avgifter och medlemsskap och avgifter Sportadmin. Varken 
avgifter för utövande eller medlemsskapsavgiften är höjd på flera år och med dagens 
läge i Sportklubben behöver avgifter tyvärr höjas för att verksameten ska gå runt. 
DSKs avgifter ligger fortfarande väldigt lågt jämfört med närliggande föreningar. 
 
Beslut: Anna och Erica tar fram ett par olika scenarior till kommande styrelsemöte.  
 
 
 

7. Kanslifrågor 
 
Ledarroller – Vad skiljer föräldrarpool och extratränare från vanliga ledare? Svårt men 
beslut att alla som liknar tränare ska visa upp ett belastningsintyg för kansliet. 
Information från Kansliet avseende fakturering av träningsavgifter. Föreningens olika 
grupper är ännu inte helt bekräftade men när så är fallet sker fakturering löpande. A-
laget är fakturerat och följs upp. 
 
Inventarier i hallen och ansvar för dessa – Erica ska träffa Föreningsbyrån 19 
Oktober kl 9:30 för att inventera förråd och skåp i Hallen. 
 
Ny Dator – Erica har köpt in en ny dator för att kunna jobba effektivt.  
 
Här avvek kanslist. 
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8. Styrelsefrågor 
 
Ersättning till kanslist diskuterades. 
Beslut: Ny ersättning fastställd. DSKs kanslist roll är ett viktigt nav i verksamheten 
och styrelsens uppfattning är att Erica gör ett mycket bra arbete. 
 
 

9. Övrigt 

Inget att rapportera. 

 
 

10. Avslut 
 
Styrelseordföranden tackade de närvarande för deltagande och avslutade mötet. 

 

*     *     * 

Vid protokollet: 
 
 
 
Anna Molin 
 
Justeras: 
 
 
 
Daniel Bernehjält   Karl Meyer 
 

Bilagor: 
 
1. Kallelse med dagordning 

 


